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Abstract (en)
[origin: WO8502141A1] A method for cutting with a penetrating structure (24, 42, or 62), a stack (22 or 32) of superimposed sheets (22A-22N or
32A-32N) of amorphous metal without shattering or cracking the sheets (22A-22N or 32A-32N). The method comprises positioning the stack (22 or
32) against a working surface (16, 28, 44 or 64), heating a predetermined region (25, 27 or 29) of the stack (22 or 32) by a heater (12 or 34) to a
temperature in the range of 80<o>C to 450<o>C so as to render the amorphous metal in the region (25, 27 or 29) plastic but without causing it to
crystallize, applying a force by motor (18) to the penetrating structure (24, 42 or 62) that drives it toward the working surface (16, 28, 44 or 64) and
through stack (22 or 32) via the region (25, 27 or 29) while sheets (22A-22N or 32A-32N) are within the temperature range and still plastic, thereby
cutting the stack (22 or 32) with a smooth, clean cut.

Abstract (fr)
Procédé pour couper, au moyen d'une structure pénétrante (24, 42 ou 62), une pile (22 ou 32) de feuilles superposées (22A-22N ou 32A-32N) à
base de métal amorphe sans briser ni fêler les feuilles (22A-22N ou 32A-32N). Le procédé comporte le positionnement de la pile (22 ou 32) contre
une surface de travail (16, 28, 44 ou 64), la chauffe d'une région prédéterminée (25, 27 ou 29) de la pile (22 ou 32) au moyen d'un radiateur (12 ou
34) jusqu'à une température de l'ordre de 80oC à 450oC de manière à rendre le métal amorphe plastique dans ladite région (25, 27 ou 29) mais
sans provoquer sa cristallisation, l'application d'une force par un moteur (18) à la structure pénétrante (24, 42 ou 62) qui l'entraîne en direction de
la surface de travail (16, 28, 44 ou 64) et à travers la pile (22 ou 32) via la région (25, 27 ou 29), alors que les feuilles (22A-22N ou 32A-32N) se
trouvent dans la fourchette de températures et restent plastiques, ce qui permet de couper la pile (22 ou 32) en obtenant une coupure nette et lisse.
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